



Zhenfei Ruan
Shanghai

# PRACTICE AREASIntellectual property

#### PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Ruan's practice focuses on IP law. He provides patent-related services such as translation, proofreading and drafting of patent application documents, forwarding and responding to office actions, freedom to operate analysis, patent searches, and IP-related counseling. Mr. Ruan is well-experienced in fields such as mechanical manufacturing, mechanical construction and automobiles, etc.

Prior to joining Han Kun, Mr. Ruan worked for five years as a patent attorney in an IP agency and a law firm, respectively.

#### **EDUCATION**

Mr. Ruan received a Bachelor of Engineering degree in 2015 from Tongji University. In 2018, he obtained a Master of Engineering degree from Tongji University and a Master of Science degree from Karlsruhe Institute of Technology.

# QUALIFICATIONS PRC Bar Qualification Member of the PRC Patent Bar

# WORKING LANGUAGES Chinese, English, German





阮桢斐

上海

# 业务领域

■ 知识产权

## 工作经历

阮桢斐先生主要从事专利申请文件的翻译、校对和撰写、审查意见的转答、FTO、专利检索和 咨询等专利代理业务,尤其擅长机械和汽车领域的专利的申请和保护。

在 2023 年加入汉坤之前, 阮桢斐先生曾在专利代理机构和律所工作 5 年。

# 教育背景

阮桢斐先生于 2015 年获同济大学汽车学院工学学士学位,后于 2018 年获同济大学中德学院工程硕士学位以及获得德国卡尔斯鲁厄理工学院理学硕士学位。

## 执业资格

中华人民共和国法律职业资格中华人民共和国专利代理人执业资格

#### 工作语言

中文、英文、德语